

Victor Cousineau, pour porter le No 328;
 Laurent Meunier, pour porter le No 557;
 Napoléon Boileau, pour porter le No 1;
 Emile Hermas Gobeil, pour porter le No 350;
 John C. Burnfield, pour porter le No 567;
 Alfred Dupuis, pour porter le No 52;
 Wilbrod Morand, pour porter le No

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: D'approuver ledit rapport.

5.—Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: De donner instructions à l'Ingénieur en Chef de continuer immédiatement les travaux de l'égout de la rue du Parc et de l'Île, ainsi que de la pose des tuyaux à l'eau.

6.—Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: De donner instructions à l'Ingénieur en Chef de se consulter immédiatement avec les échevins des divers quartiers pour savoir d'eux quels sont, parmi les travaux commencés et discontinués, ceux qui sont les plus nécessaires dans leurs divers quartiers respectifs, afin que des instructions puissent être données en conséquence.

7.—Soumise une liste de paie pour le salaire d'employés partis pour la guerre:

DEPARTEMENT DES EGOUTS, DIVISION OUEST

(Semaine finissant le 26 septembre.)

H. Beckett	\$ 25.00
W. McAllen	18.00
C. H. Nickel	19.20
W. Ward	13.50
J. B. Cameron.. . . .	13.50
A. Howles	13.50
A. Fisher	13.50
	\$116.40

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: D'autoriser le paiement des salaires mentionnés dans ladite liste.

8.—Soumise une liste de paie, pour le paiement des salaires de certains employés partis pour la guerre:

DEPARTEMENT DE LA VOIRIE, DIVISION NORD

(Semaine finissant le 26 septembre)

E. Gauvin, dessinateur	\$17.41
---------------------------------	---------

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: D'autoriser le paiement du salaire ci-dessus mentionné.

9.—(23016) Soumise une communication du Département en Loi, adressée au Notaire de la Cité, concernant le protêt à être signifié à la Compagnie McDougall Caledonian Iron Works, pour mettre cette dernière en demeure d'avoir à chauffer les bureaux de l'Hôtel de Ville.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: De donner instructions au Notaire de la Cité de signifier un protêt à ladite compagnie, en suivant les indications contenues dans ladite communication du Département en Loi.

10.—(22911) Soumis un rapport du Directeur de l'Assistance Municipale, de l'Architecte de la Ville et de M. Eugène Payette, architecte, recommandant de payer à M. Théodule Lessard une somme de \$3,200, balance due à ce dernier sur son contrat pour la construction du Refuge Municipal Meurling.

Victor Cousineau, to bear No. 328;
 Laurent Meunier, to bear No. 557;
 Napoléon Boileau, to bear No. 1;
 Emile Hermas Gobeil, to bear No. 350;
 John C. Burnfield, to bear No. 567;
 Alfred Dupuis, to bear No. 52;
 Wilbrod Morand, to bear No.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: That said report be approved.

5.—On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That the Chief Engineer be given instructions to go on immediately with the construction of the sewer on Park and Island street, as well as with the laying of water mains.

6.—On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That instructions be given to the Chief Engineer to consult immediately the Aldermen of the different wards, in order to know what are the works most needed among those begun and discontinued in their respective wards, in order that instructions be given accordingly.

7.—Submitted a payroll for the salary of the employees who have gone to the front.

SEWERS DEPARTMENT, WESTERN DIVISION.

(Week ending 26th September.)

H. Beckett	\$ 25.00
W. McAllen	18.00
C. H. Nickel	19.20
W. Ward	13.50
J. B. Cameron.. . . .	13.50
A. Howles	13.50
A. Fisher	13.50
	\$116.40

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That payment of the salaries mentioned in the said list be authorized.

8.—Submitted a payroll for the salaries of certain employees who have gone to the front:

ROAD DEPARTMENT, NORTH DIVISION.

(Week ending 26th September.)

E. Gauvin, draughtsman	\$17.41
---------------------------------	---------

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That payment of the above mentioned salaries be authorized.

9.—(23016) Submitted a communication from the Law Department, addressed to the City Notary, anent the protest to be served upon the McDougall Caledonian Iron Works Co., notifying the said company to heat the offices of the City Hall.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: That the City Notary be instructed to serve a protest upon the said company as for directions contained in the said communication from the Law Department.

10.—(22911) Submitted a report from the Director of Municipal Assistance, the City Architect and Mr. Eugène Payette, architect, recommending that Mr. Théodule Lessard be paid a sum of \$3,200, being the balance due to the latter on his contract for the construction of the Meurling Municipal Refuge.